



North East LHIN e-bulletin

Volume 1, No. 13, December 21, 2007

The NE LHIN e-bulletin is a periodic email that provides up-to-date information of interest to Health Service Providers within the North East LHIN.

December NE LHIN News Now Available

The December issue of NE LHIN News has been posted to www.nelhin.on.ca. Click [here](#) to read and enjoy:

- 2007 – A Year in Review
 - Staff News
 - Top 10 Acronyms of 2007
 - Top Questions of 2007
-

Celebrating Innovations in Health Care Expo – Save the Date!

April 22, 2008

Metro Toronto Convention Centre

The annual *Celebrating Innovations in Health Care Expo*, hosted jointly by the Ministry of Health and Long-Term Care along with the 14 Local Health Integration Networks (LHINs), is returning for its third successful year! Mark your calendar for **Tuesday April 22, 2008**.

This inspiring event is an opportunity to celebrate the hard work of Ontario's health care providers and to learn from their ingenuity. It's also a perfect occasion to connect with other health care professionals, discuss and share innovations and generate new ideas.

This year's expo promises to be even more dynamic with an interesting and thought-provoking keynote speaker, interactive displays and a few new twists to the awards ceremony.

Watch for future e-mails for more information

e-health Leads Council Newsletter

The LHIN eHealth Leads Council's first newsletter is ready now available. [Click here for the latest e-health news.](#)

Governance Renewal Conference – January 16, 2008

The Institute of Public Administration of Canada is hosting a Governance Renewal Conference on January 16. The conference has been designed to enable participants to:

- Discover how their organization could engage in best practice governance renewal processes that would support system integration through the implementation of the LHIN Integrated Health Service Plan; improve patient-centered care across the system; and create better alignment and collaboration with the system; and,
- Learn how they could align their Service Accountability Agreements to their own organization's strategic plan – and to the Accountability agreements that they need to create with the CEO/Executive Director and at hospitals with their Chief of Staff.

A registration form is available online @ <http://www.ipac.ca/HealthGovernance> .

-- end of e-bulletin --



Bulletin électronique du RLISS du Nord-Est

Volume 1, n° 13, 21 décembre 2007

Le Bulletin électronique du RLISS du Nord-Est est un courriel périodique qui fournit des renseignements d'actualité aux fournisseurs de services de santé intéressés du RLISS du Nord-Est.

Le numéro de décembre de Nouvelles du RLISS du Nord-Est est disponible.

Le numéro de décembre de Nouvelles du Nord-Est est affiché à www.nelhin.on.ca. Cliquez [ici](#) pour le lire.

- Bilan de l'année 2007
- Nouvelles du personnel
- Les dix principaux acronymes de 2007
- Questions les plus souvent posées en 2007

Célébrons l'Expo Innovation santé – Réservez cette date!

Le 22 avril 2008

Palais des congrès du Toronto métropolitain

L'*Expo Innovation Santé* annuelle, animée conjointement par le ministère de la Santé et des Soins de longue durée et les 14 réseaux locaux d'intégration des services de santé, revient pour une troisième année! Marquez le **mardi 22 avril 2008** sur votre calendrier.

Cet événement inspirant offre l'occasion de célébrer le travail acharné des fournisseurs de services de santé de l'Ontario et de découvrir leur ingéniosité. C'est également un cadre idéal pour réseauter avec d'autres professionnels de la santé, mettre en commun des pratiques innovatrices et trouver des idées nouvelles.

L'exposition de cette année s'annonce encore plus dynamique. Il y aura un conférencier liminaire intéressant et inspirant, des présentations interactives et quelques nouveautés à la cérémonie de remise des prix.

Surveillez votre courriel pour plus de renseignements!

Bulletin du conseil des responsables de la cybersanté

Le premier bulletin du conseil des responsables de la cybersanté est maintenant disponible. [Cliquez ici pour les dernières nouvelles en matière de cybersanté.](#)

Conférence sur le renouvellement de la gouvernance, 16 janvier 2008

L'Institut d'administration publique du Canada animera une conférence sur le renouvellement de la gouvernance le 16 janvier prochain. La conférence permettra aux participants de :

- Découvrir comment l'adoption de meilleures pratiques relatives au renouvellement de la gouvernance au sein de leur organisme appuierait l'intégration du système de soutien par le biais de la mise en œuvre du Plan de services de santé intégrés du RLIS; améliorerait les soins axés sur le patient dans l'ensemble du système; et renforcerait l'alignement et la collaboration au sein du système.

- Apprendre comment ils pourraient aligner leurs ententes de responsabilisation en matière de services sur le plan stratégique de leur organisme et sur les ententes de responsabilisation devant être conclues par le directeur général et le médecin-chef des hôpitaux.

Une formule d'inscription électronique est affichée à <http://www.ipac.ca/HealthGovernance> .

-- fin --